
Zápisnica 

Konferencia SZOŠ, 30. 11. 2024, Banská Bystrica 
 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program:   1. Otvorenie 

  2. Schválenie programu, voľba pracovného predsedníctva  

  3. Zmena Stanov SZOŠ 

  4. Kalendár pretekov 2025 

  5. Zmeny a doplnky Pravidiel OB 

  6. Diskusia 

  7. Záver 

 

Bod 1) Konferenciu otvoril predseda SZOŠ Andrej Patráš. Vedením konferencie poveril 

Martina Václavíka. Z celkového počtu 31 delegátov bolo prítomných 21 na mieste a jeden on-

line. Konferencia je unášania sa schopná. 

 

Bod 2) Do programu bol doplnený nový bod 3) „Prijatie kolektívneho člena“. Konferencia 

jednomyseľne (22 hlasov za) schválila doplnený program. Konferencia jednomyseľne (22 

hlasov za) zvolila nasledovné pracovné predsedníctvo: 

- predsedajúci: Martin Václavík 

- zapisovateľ: Juraj Nemec st. 

- overovateľ zápisnice: Judita Sádecká 

- skrutátor 1: Ľuboš Michač 

- skrutátor 2: Milan Petrinec 

 

Bod 3) Konferencia SZOŠ jednomyseľne (22 hlasov za) schválila prijatie kolektívneho člena 

HSP orienteering, občianske združenie. 

Znenie uznesenia:  

Konferencia SZOŠ schvaľuje prijatie kolektívneho HSP orienteering, občianske združenie. 

Účinnosť tohto rozhodnutia je podmienená a nastane dňom, keď HSP orienteering preukáže 

splnenie podmienok podľa článku IV., bod 1, písmená a),b) stanov SZOŠ. Splnenie 

uvedených podmienok uvedie predsedníctvo SZOŠ v zápisnici zo svojho rokovania. 

  



Bod 4) Návrh zmeny Stanov SZOŠ bol zverejnený písomne. Zmeny sú dané novým názvom 

ulice sídla zväzu a nutnosťou zapracovať nové požiadavky Antidopingovej agentúry SR. 

Konferencia SZOŠ jednomyseľne (22 hlasov za) schválila zmenu Stanov SZOŠ. 

Znenie prijatých zmien stanov: 

- v článku I. bod 4. sa škrtá text: „Junácka 6, 832 80“ a nahradzuje sa textom: 

„Olympijské námestie 1, 831 04“ 

 

- v článku III. bod 3. sa vkladá nové písmeno q): „spolupracuje s Antidopingovou 

agentúrou Slovenskej republiky (ďalej len „SADA“) a podporuje ju pri jej činnosti na 

odstraňovanie dopingu v športe.“ 

 

- v článku III. sa vkladá nový bod 5. : „SZOŠ uznáva právomoc a zodpovednosť SADA 

za implementáciu Národného antidopingového programu Slovenska a za priame 

presadzovanie antidopingových pravidiel Antidopingovej agentúry Slovenskej 

republiky v platnom znení zverejnenými na https://antidoping.sk/ (ďalej len 

„Antidopingové pravidlá“) (vrátane vykonávania testovania) priamo vo vzťahu k 

individuálnym členom SZOŠ a iným osobám, na ktoré sa vzťahujú jej antidopingové 

právomoci. SZOŠ uzná, dodrží a implementuje rozhodnutia prijaté podľa 

Antidopingových pravidiel, vrátane rozhodnutí o uložení sankcií určeným osobám. 

SZOŠ podnikne príslušné kroky na zabezpečenie dodržiavania Antidopingových 

pravidiel a to najmä činnosti uvedené v Antidopingových pravidlách. SZOŠ poskytne 

SADA a IOF akékoľvek informácie naznačujúce alebo týkajúce sa porušenia 

Antidopingových pravidiel a bude spolupracovať pri vyšetrovaniach vedených 

antidopingovou organizáciou oprávnenou viesť vyšetrovanie. SZOŠ bude realizovať 

antidopingové vzdelávanie v koordinácii so SADA.“  

 

- nové znenie článku V. bod 8 písmeno b): "vykonávať športovú činnosť vždy v duchu 

zásad fair play a v súlade s Antidopingovými pravidlami.“  

 

- v článku XVIII. bod 3. sa vkladá nové písmeno f): „Antidopingové pravidlá“ 

 

Bod 5) Kalendár pretekov na rok 2025 bol zverejnený písomne. Uviedol Martin Jonáš. 

K termínom v tejto časti konferencie neboli podané pripomienky. 

 

Bod 6) Návrh zmien a doplnkov Pravidiel OB bol zverejnený písomne. Uviedol Martin Jonáš. 

K bodu bolo položených viacero otázok a poznámok: 

- Peter Krnáč: oblastné preteky a ich kategorizácia 

- Jozef Polák: zakázaný priestor, mäkké a tvrdé embargo – zvážiť formuláciu bodu 9.4.; 

10.5.2. – formuláciu posledného odstavca je vhodné upraviť; 12.2. – formulácia (v 

tejto veci sa vyjadrili viacerí delegáti); 12.18. – dĺžka časov pre ostatné kategórie 

(vysvetlila Hana Šmelíková); 11.4. – povoliť mierku 1:3000 na všetkých šprintových 

pretekov pre veteránov (viacerí delegáti predniesli návrhy, ako text opraviť); stužkové 

trate – znovu zaradiť, navrhol aj iné možné technické riešenie označenia trate (delegáti 

uviedli aj ďalšie príklady riešení z iných krajín). 

- Darina Polónyiová: kategórie štafiet pre mladšie deti (reagoval Martin Jonáš). Navrhla 

kategóriu W75 pre preteky slovenského rebríčka (prebehla krátka diskusia). 



- Milan Petrinec: 12.14. navrhol umožniť NOB aj pre mladšie kategórie (reagoval 

Martin Jonáš); knock-out šprint – problém započítania bodov do rebríčka, ak nie je 

kategória v ktorej pretekár štandardne štartuje. 

- Juraj Šmelík: vrátil sa ešte ku kategóriám na pretekoch v NOB, detaily boli 

vysvetlené. 

- Ján Mižúr: informoval o fungovaní veteránskeho rebríčka v Maďarsku. 

Martin Jonáš ešte upozornil na zmeny smerných časov a informoval o zmenách v systéme 

fungovania rozhodcov. Juraj Šmelík upozornil na príliš nízku požadovanú/ odporúčanú 

kvalifikáciu staviteľa tratí (reagovali Martin Jonáš). 

Diskusiu v tomto bode uzavrel Andrej Patráš. 

 

Bod 7) V diskusii vystúpili nasledovní účastníci konferencie: 

Judita Sádecká – uviedla plánovaný projekt V4 „Orientačné športy pre zdravie a aktívny 

životný štýl“. Dodatočné informácie doplnil Andrej Patráš. K informácii prebehla krátka 

diskusia. 

Nina Jurčíková – upozornila na neskoré zverejňovanie výsledkov. Prebehla krátka diskusia.  

Peter Krnáč – noví tréneri ešte nie sú zapísaní v informačnom systéme. 

Hana Šmelíková – opýtala sa na stav riešenia spoločného poistenia pretekov a navrhla 

spracovanie „návodu“, ktoré subjekty je potrebné osloviť pri usporiadaní pretekov. Reagovali 

Martin Václavík a Andrej Patráš. 

Dušan Sláma – námety k sponzoringu. Reagoval Andrej Patráš a následne aj Ladislav 

Pompura a Ján Mižúr. 

Emil Kukurugya – informoval o zmenách v štátnom informačnom systéme športu. 

Predpokladá sa už možnosť exportu v exceli. Informoval, že ešte nemá všetky výpisy 

z registra trestov od nových športových odborníkov.  

Ľuboš Michač – opýtal sa na možnosť spoločnej licencie „Livelox“. Prebehla krátka diskusia. 

Andrej Patráš – požiadal oddiely o hľadanie dobrovoľníka na pomoc pri správe webu SZOŠ. 

 

Bod 8) Konferenciu ukončil Andrej Patráš. 

 

 

Zapísal: Juraj Nemec 

Overila: Judita Sádecká 


